
 

Besluitenlijst Commissie Gezamenlijk 
Subtitel ROM en AZ deel I 
Datum 08-04-2024 
Tijd 19:30 – 23:21 
Locatie Raadszaal 
Voorzitter Rolie Tromp 
Aanwezigen PvdA mw. W. Ottens, dhr. O. Westerhof 
 VVD  dhr. G. Walsweer 
 FNP  mw. Y. de Haan, dhr. A. Eijer 
 HL dhr. A. Melein, dhr. N. Bolman 
 GL dhr. J. Dekker (tot 23.12 uur), de heer Y. van Woersem 
 CDA mw. A. Scheweer, dhr. B. Hoekstra 
 D66 mw. J. de Raad (niet bij agendapunt 9), dhr. A. Abma 
 SP dhr. J. van der Veen, dhr. E. Tigchelaar 
 GB dhr. T. van de Ven, dhr. J. Speel 
 CU mw. L. de Heij-Nap, dhr. D. de Calonne 

Afwezigen FNP dhr. G. Jansen 
VVD dhr. A. Kramp 

Aanwezig 
college 

wethouders mw. S. Sytsma, mw. H. Rinkes, dhr. J. Zoetendal en dhr. 
J. van Veen 

Mede 
aanwezig 

Bij agendapunt 7, 8 en 10: dhr. J. Westrik 
Bij agendapunt 9: mw. M. Draaijer-de Vries 

 

  
1 
 

Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen en kijkers 
welkom. 
 
De heer Jansen (FNP) is afwezig en wordt vervangen door mevrouw De 
Haan. 
De heer Kramp (VVD) is afwezig. 
 
Er hebben zich 8 insprekers gemeld: 
- 4 bij agendapunt 7 Aanvullend krediet parkeergarage 
- 1 bij agendapunt 8 Herontwikkeling ABC-complex 
- 3 bij agendapunt 9 Vervolgstap horeca recreatiegebied De Heide 
 

2 
 

Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

3.a 
 

Vaststellen besluitenlijsten ROM en AZ van 14 maart 
De besluitenlijsten van ROM en AZ van 14 maart 2024 worden ongewijzigd 
vastgesteld. 
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3.b 
 

Toezeggingenlijst 
De toezeggingenlijsten van ROM en AZ van 14 maart 2024 worden 
ongewijzigd vastgesteld. 
 

4 
 

Mededelingen 
Er zijn geen mededelingen vanuit het college of de commissie. 
 

5 
 

Mondelinge vragen 
De heer Eijer (FNP) stelt mondelinge vragen over de artikelen op Omrop 
Fryslân en in de Leeuwarder Courant van 4 april 2024 over het conflict 
tussen de 4 grote Friese gemeenten en de provincie over de plannen voor 
woningbouw. 
 
Wethouder Zoetendal beantwoordt de vragen namens het college. 
 

6 
 

Insprekers over een niet-geagendeerd onderwerp 
Er hebben zich geen insprekers gemeld bij dit agendapunt. 
 

7 
 

Aanvullend krediet parkeergarage Burgemeester Kuperusplein 
Heerenveen 
De volgende personen spreken in bij dit agendapunt: 
- de heer De Vries namens de Monitor kerngroep G1000 
- mevrouw Schras als bewoner en lid van de klankbordgroep PCH 
- de heer Pool namens HCOV 
- de heer Endeman namens WoonFriesland 
 
De commissieleden stellen korte, verduidelijkende vragen aan de 
insprekers. Na beantwoording van de vragen, sluit de voorzitter de 
inspraaktermijn. 
 
Vervolgens stellen de commissieleden vragen aan het college. 
 
Na een schorsing van 10 minuten beantwoordt wethouder Sytsma de 
vragen namens het college. In een reactie op een vraag van D66 geeft 
wethouder Sytsma aan dat het eindresultaat uitgevoerd zal worden zoals 
beschreven in het voorstel en dat er geen concessies gedaan zullen worden 
aan het aantal parkeerplaatsen, de vergroening van het BK-plein en de 
andere pleinen, de verkeersveiligheid en doorstroming rondom de in-/uitrit 
van de parkeergarage, de faciliteiten voor en comfort van fietsers en 
voetgangers in en rondom de garage en de levensduur van de 
parkeergarage. 
 
* Wethouder Sytsma zegt toe de raad minimaal twee keer per jaar te 
informeren over nieuwe ontwikkelingen rondom de parkeergarage op het 
Burgemeester Kuperusplein en vaker indien nodig. 
 
* Wethouder Sytsma zegt toe uit te zoeken waarom er verschil zit tussen de 
geraamde parkeerplekken in de centrumvisie en de parkeerbalans. 
 
Dit voorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering van 25 april 
2024. 
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8 
 

Herontwikkeling ABC-complex 
De heer De Vries spreekt in bij dit onderwerp namens de Monitor kerngroep 
G1000. De commissieleden stellen korte, verduidelijkende vragen aan de 
inspreker. Na beantwoording van de vragen, sluit de voorzitter de 
inspraaktermijn. 
 
Vervolgens stellen de commissieleden vragen aan het college. 
 
Wethouder Sytsma beantwoordt de vragen namens het college.  
 
* Wethouder Sytsma zegt toe vergroening mee te nemen in het 
beeldkwaliteitsplan. 
 
* Wethouder Sytsma zegt toe het GO/NOGO-besluit over de verplaatsing 
van de bibliotheek aan de raad ter besluitvorming voor te leggen. 
 
* Wethouder Sytsma zegt toe terug te komen op de vraag van de heer 
Dekker (GL) over de mogelijkheid om af te wijken van de gemeentelijke 
betaalbaarheidsdefinitie in toekomstige gevallen. 
 
Dit voorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering van 25 april 
2024. 
 

9 
 

Vervolgstap horeca recreatiegebied De Heide 
Mevrouw De Raad (D66) is niet aanwezig bij de behandeling van dit 
agendapunt. 
 
De volgende personen spreken in bij dit agendapunt: 
- de heer Groenewoud 
- de heer Bijlsma 
- de heer Groenedijk 
 
De commissieleden stellen korte, verduidelijkende vragen aan de 
insprekers. Na beantwoording van de vragen, sluit de voorzitter de 
inspraaktermijn. 
 
Vervolgens stellen de commissieleden vragen aan het college. 
 
Wethouder Rinkes beantwoordt de vragen namens het college. 
 
Dit voorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering van 25 april 
2024. 
 
De heer Dekker (GL) verlaat om 23.12 uur de vergadering. 
 

10 
 

Calamiteitenroute industrieterrein Kanaal 
De commissieleden stellen vragen aan het college. 
 
Wethouder Zoetendal beantwoordt de vragen namens het college. 
 
Dit voorstel gaat op verzoek van de VVD als bespreekstuk naar de 
raadsvergadering van 25 april 2024. 
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11 
 

Schorsing van de vergadering tot 11 april 
De voorzitter schorst de vergadering om 23.21 uur tot donderdag 11 april 
2024. 
 

 


